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  Robert Nordström, 51 år  

Din nuvarande roll på FS Södertälje: Styrelsemedlem, Motionär 
 

Vad jobbar du med till vardag? Jag är chef för Telge Affärsstöd inom Telgekoncernen. 

Affärsstödet består av alla samlade supporttjänster till dotterbolagen inom Telge och består av 

kommunikation, kvalitet & miljö, redovisning, inres service såsom fastighetsfrågor, transporter 

mm.  

Min stora drivkraft: Att se till att möjligheter blir verklighet, att vara med och påverka till en 

bättre hållbarare värld i stort som smått. Vi klarar så mycket mer än vi tror, vår mentala 

inställning spelar stor roll. 

Mina främsta styrkor och förmågor:  

Jag beskrivs som energisk, driven och framåtriktad och en god lyssnare som ser helheten. Jag är 

bra på att bygga trygga team som strävar framåt och ser till att vi har roligt på vägen. Mitt 

ledarmotto är: Våga. Prova. Lär. Det gäller att våga prova saker, att få göra fel och givetvis lära 

av misstagen. Det bli allt viktigare framför allt i dagens digitala värld. 

1. Vem är du som person, när du inte är på F&S?   

Jag älskar att vara ute i naturen, gärna med min fru och hund. Vandring, cykling och skidåkning 

är tre favoritsaker i mitt liv. Tid och rum försvinner ofta i naturen och jag fyller på med skön 

energi i de stunderna. Annars är jag gärna med min familj och goda vänner. 

 

2. Vad tränar du på F&S? Om medlemmarna ska söka upp dig, var på F&S hittar de dig 

säkrast?   

Jag är oftast i gymmet och styrketränar, där är det mest troligt att hitta mig.  Men jag går även på 

spinning och en del andra pass. Brukar praktisera i receptionen med min fru också, kan hända att 

ni hittar mig där ibland. 
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3. Vad tycker Du är det bästa med F&S S-tälje?  

Stämningen och blandningen! Alla är välkomna som de är, vi arbetar med inkludering och värme 

och det märks tycker jag. Dessutom väldigt fina lokaler och bra utbud med pass ledda av väldigt 

duktiga och inspirerande ledare. Personalen i receptionen är också toppen. 

  

4. Vad är Dina ambitioner och förväntningar med styrelsearbetet inom F&S S-tälje?  

Efter ett helt år med pandemin att brottas med ser jag fram emot att växla upp och utveckla oss 

till Södertäljes självklara val av motionsanläggning. Fokus just nu är att erbjuda en säker och 

trygg träning för alla som besöker oss med tanke på pandemin, det har vi lyckats väldigt bra 

med.  

Därefter vill jag som sagt fokusera på tillväxt och utveckling, jag tror även på samarbeten med 

partners som kan komplettera och bredda oss och göra oss ännu mera relevanta för 

medlemmarna. För mig är nöjda medlemmar helt avgörande, vi behöver ha en nära och tät dialog 

för att förstå vad som är viktigt för dem.  

 

En annan viktig del är att vi kan stötta all personal och alla fantastiska funktionärer. 

 

5. F&S S-tälje 2025 - hur ser Din målbild ut?  

Vi är Södertäljes bästa anläggning och medlemmarnas självklara val!  

Vi har hållbarhet som ledstjärna i allt vi gör - en sund miljö, en stimulerande och utvecklande 

arbetsplats och en attraktiv anläggning för våra medlemmar. 

För att kunna förverkliga våra drömmar behöver vi bli fler och jag är övertygad om att vi 

kommer att växa på sikt. 2025 kommer vi att blicka tillbaka och känna stolthet över hur vi 

hanterade pandemin och vände ett tufft år till de bästa i Friskis Södertäljes historia, det vore 

häftigt. 


